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§ 17   

Förskoleundersökning 2015 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 
 
Ärendet 

Förskolorna får fortsatt gott resultat i årets undersökning. 

Jämfört med staden totalt är vårdnadshavarna på Östermalm 

generellt sett mer nöjda år 2015. Över tid är vårdnadshavarna 

generellt mindre nöjda jämfört med år 2014, förutom för 

området kost, rörelse och hälsa.  

 

KF indikatorn (andelen nöjda föräldrar) har sjunkit från 90 till 

88 men är fortfarande högt och ligger över stadens resultat (86).  

KF-indikator är andelen nöjda (betyg 4 + 5) svar på frågan Jag 

är som helhet nöjd med mitt barns förskola och mäts i skalan 1-

100.  

 

För att öka svarsfrekvensen och andelen nöjda föräldrar i 

kommande förskoleundersökning och således likvärdigheten har 

flera åtgärder påbörjats. Utifrån diskussionerna och analyserna 

kring undersökningen resultat tar de förskolor som har låga 

resultat fram egna handlingsplaner med förbättringsåtgärder.  

Dnr 2015-319-1.2.1. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Maria Antonsson (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios (V) 

anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

Det är glädjande att de kommunala förskolorna i vår stadsdel får 

så gott resultat i undersökningen även om det har sjunkit något. 

Den visar att Östermalm har mer nöjda föräldrarna än staden i 

övrigt. Det som saknas i materialet är de privata förskolornas 

resultat på Östermalm. Det hade givetvis varit bra med en sådan 

jämförelse.  

 

Att föräldrar vill ha mer information kring utveckling och 

lärande, möjligheter till kulturutbud och möjlighet till 

delaktighet och inflytande är utvecklingsområden som man 

kommer att arbeta med under året.  

 

 

 


